
Komisia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 
s majetkom vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

      
Košice: 22.11. 2010 
Číslo: 6/2010 
Vybavuje: Ing. Anna Schrötterová 

e-mail: anna.schrotterova@vucke.sk  
Telefón: 055/7268 322  
Fax: 055/7268 149 

 
 

ZÁPISNICA 
 

zo 6. zasadnutia komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
k hospodáreniu s majetkom vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja 
konaného dňa 19. 11. 2010. 
 
 
Program rokovania: 
 
1. Otvorenie 

 Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Pado. K navrhovanému programu neboli 
 žiadne pripomienky. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

  
2. Plnenie uznesení 

 Tajomníčka komisie informovala členov komisie o priebežnom plnení uznesení. K bodu 
 neboli žiadne pripomienky. 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 

Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

3. Návrh rozpočtu KSK na roky 2011 až 2013 
O návrhu rozpočtu informovala členov komisie Ing. Lipovská. Návrh rozpočtu KSK je 
vyrovnaný. Návrh bežného rozpočtu je prebytkový a návrh kapitálového rozpočtu je 
schodkový, pričom schodok je vyrovnaný príjmami bežného rozpočtu a úverovými zdrojmi.  

 



Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 4           
Proti: 0        
Zdržal sa: 1 
 

4.  Úprava rozpočtu KSK v roku 2010 

O dotácii vo výške 1 818 786 €, ktorú chce KSK v plnej výške použiť na vykrytie straty, 
ktorá vzniká dopravcom z realizácie výkonov vo verejnom záujme informovala členov 
komisie Ing. Lipovská.   

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 3           
Proti: 0        
Zdržal sa: 2 
 

5.  Prerokovanie žiadosti pani Mihálovej 

O skutočnostiach, za ktorých odkúpila pozemok od mesta Košice, informovala členov 
komisie  pani  Mihálová. Zdôraznila, že bola pri kúpe v roku 1996 uvedená do omylu, že 
pozemok nie je  stavebným pozemkom, je pod ním vedené teplovodné potrubie 
a telekomunikačné siete. Žiadala  komisiu o možnosť dohody. Komisia po prednesení 
rôznych názorov odporúča rokovať s pani Mihálovou o cene za pozemok s tým, aby 
minimálna cena bola obvyklá v mieste a čase.  

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 3           
Proti: 2        
Zdržal sa: 0 

 
6. Zmluva o budúcej kúpnej zmluve s Obcou Vyšná Slaná  

Tajomníčka komisie informovala členov komisie o ponuke Obce Vyšná Slaná na 
odkúpenie pozemkov pod cestou KSK v intraviláne obce za 1 €. Komisia nemala k návrhu 
žiadne pripomienky. 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 

 



 

7. Zrušenie uznesenia č. 542/2008 na kúpu pozemkov v Obci Baškovce 

      Tajomníčka informovala členov komisie o skutočnostiach, ktoré bránia odkúpeniu 
predmetných pozemkov. Členovia komisie nemali k návrhu pripomienky.  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 

8. Predaj nehnuteľného majetku KSK v areáli Rímskokatolíckej cirkvi v Rožňave 

Tajomníčka informovala členov komisie o rokovaní s RKC, na ktorom  pán generálny 
vikár a zástupca správcu potvrdili cenu 57 000 € za predmetné nehnuteľnosti.   

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
9. Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu – budova na Národnej triede v Košiciach 

Komisii boli predložené záporné vyjadrenia na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu od 
ostatných spoluvlastníkov. Komisiu o budúcnosti knižníc informovala vedúca odboru 
kultúry. Komisia navrhuje opätovne prerokovať materiál až po doručení uznesenia MsZ 
v Košiciach k predmetnej veci. 

Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
10. Zámer na predaj pozemku v Rožňave – vyhodnotenie 

O predaj pozemku o výmere 66 m2 prejavili záujem dvaja záujemcovia, ktorí 
v stanovenom termíne zaslali svoje ponuky v zalepenej obálke a zaplatili požadovanú 
zábezpeku. Predseda komisie otvoril obálky a skonštatoval, že obidve súťažné návrhy 
zodpovedajú stanovenému rozsahu a obsahujú všetky povinné prílohy. Komisia určila 
poradie súťažných návrhov a odporúča schváliť predaj pre uchádzača s vyššou kúpnou 
cenou: 
1. Patrícia Ondrušková (2 313 €) 
2. Ing. Doboš – DOBART s.r.o. – (1 700 €). 

 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
 



Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 

11. Vyhlásené OVS – vyhodnotenie 

Tajomníčka informovala prítomných, že zo všetkých vyhlásených OVS prišla obálka iba 
na OVS   na predaj nehnuteľností vo Veľkých Kapušanoch a chaty v Rolovej Hute. 
Zábezpeka bola  zaplatená v termíne. Predseda otvoril obálky a potvrdil, že obsahujú 
všetky požadované prílohy.  

a) Komisia odporúča predaj nehnuteľností vo Veľkých Kapušanoch pre Jánosa 
Cservenku za cenu 250 000 €. 

b) Komisia odporúča predaj chaty v Rolovej Hute pre pána Michala Mateja za 
12 500 €. 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
12. Rôzne 

a) Predseda komisie informoval členov komisie o Pláne úloh komisie na I. polrok 2011. 
  K bodu neboli žiadne pripomienky.  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 5  
Za: 5           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 
 

b) Tajomníčka informovala členov komisie o vládnom návrhu novely zákona č. 446/2001. 
 

 
13) Záver 

Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
 
 
 
 
......................................................  ...................................................... 
         Ing. Anna Schrötterová    Ing. Martin Pado 
           tajomníčka komisie                predseda komisie 


